
 

 

Svar på interpellation från Parvane Assadbegli om 
Social investeringsfond 

 

Parvane Assadbegli ställer i en interpellation till undertecknad frågan: 
 
Hur går arbetet med den sociala investeringsfonden? 

 
Bakgrund 
Hösten 2012 beslutade kommunfullmäktige att inrätta en social investeringsfond. 
Kommunledningskontoret fick i samband med beslutet uppdraget att ta fram riktlinjer för 
fondens konstruktion. I samband med 2013-års bokslut öronmärktes 10 miljoner kronor av 
kommunens resultat till fonden.  Ett grundläggande kriterium för fonden är att denna inte får 
ses som ett verktyg för att skapa en utökad årlig driftbudget. Fonden ska finanisera projekt 
som på ett tydligt sätt bidrar till mätbara minskade kostnader. Utgångspunkten är att satsa 
på ett fåtal projekt med sådan kvalitet att effekterna både socialt och ekonomiskt kan följas.  

 
Nuläge 
I slutet av förra året lämnade arbetsmarknad- och socialförvaltningen, barn- och 
ungdomsförvaltningen samt Karlstad-Hammarö gymnasieförvaltning in en gemensam 
projektansökan för medel från fonden.  

Projektet ska fokusera på att hjälpa elever med hög skolfrånvaro. I den planerade förstudien 
ska utvärderingsbara effektmål utarbetas tillsammans med Karlstads universitet. Något som 
är bra med tanke på att en återhållande faktor för att utnyttja medel i den sociala 
investeringsfonden är problematiken med att säkra mätbarheten av insatser. 

Om kommunstyrelsen godkänner ansökan kommer det därmed bli det första projektet som 
finansieras med medel ur fonden.  Ärendet är planerat för nästkommande 
kommunledningsutskott.    
 
 
Per-Samuel Nisser (M) 
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